
ВИТЯГ 
з Протоколу №5 

засідання кафедри архітектури / робочої групи з розробки ОП 
від 01.12.2021 р. 

 
ПРИСУТНІ: декан факультету ДС, канд. арх., професор І.В. 

БОНДАРЕНКО, зав. кафедри, канд. арх., доцент Н.П. ХОРОЯН , доцент О.О. 
БЛАГОВЕСТОВА, канд. арх., ст. викл. О.В. ФОМЕНКО, ст. викл. С.А. 
ІЛЬЧЕНКО, викл. А.О. ЄСІПОВ, ст. лаборант Г. В. МИРОНЮК. 

ЗАПРОШЕНІ (дистанційно): доктор архітектури, професор, завідувач 
кафедри основ архітектури ХНУБА Олександр БУРЯК, доцент кафедри основ 
архітектури ХНУБА Любов РИЖЕВЦЕВА, канд. архітектури, ст. викладач 
кафедри основ архітектури ХНУБА Катерина ДІДЕНКО, канд. архітектури, ст. 
викладач кафедри інноваційних технологій в архітектурі КНУБА Надія 
АНТОНЕНКО. 

 
Повістка дня: 

 
2. Обговорення змісту та стратегії ОПП «Архітектурно-ландшафтне 

середовище»; внесення пропозицій щодо покращення ОПП. 
 
 
2 До обговорення зазначених питань  
СЛУХАЛИ:  
1) зав. каф. Архітектури ХДАДМ Наталю ХОРОЯН, яка окреслила 

загальні питання, які мають бути обговорені; 
2) деканку ф-та Дизайн середовища Ірину Бондаренко, яка позначила 

цілі та завдання зустрічі. 
ВИСТУПИЛИ:  
1) доктор архітектури, професор, завідувач кафедри основ архітектури 

ХНУБА Олександр БУРЯК, який підтримав ідею розвитку ОП «Архітектурно-
ландшафтне середовище» та висловив пропозицію щодо формування її 
загальної стратегічної лінії задля розуміння критеріїв вибору дисциплін 
викладання на цій ОП; 

2) цю пропозицію підтримала доцент кафедри основ архітектури 
ХНУБА Любов РИЖЕВЦЕВА, акцентуючи на вдосконаленні практики 
викладання архітектурного та дипломного проєктування, розкритті творчого 
потенціалу здобувачів у безпосередньому спілкуванні з досвідченими 
керівниками; 

3) канд. архітектури, ст. викладач кафедри основ архітектури ХНУБА 
Катерина ДІДЕНКО підтримала ідею формування стратегії ОПП, зазначивши 
необхідність її формування на базі самих актуальних тенденцій, позначених 
перед сучасною професійною спільнотою світу; 

4) канд. архітектури, ст. викладач кафедри інноваційних технологій в 
архітектурі КНУБА Надія АНТОНЕНКО висловилася про впровадження 



2 
 
сучасних комп’ютерних ВІМ-технологій у навчальний процес при 
проєктування архітектурно-містобудівних об’єктів.  

УХВАЛИЛИ: внесені колегами пропозиції визначити влучними та 
доцільними, а ідею формування стратегічної лінії ОПП опрацювати та 
впровадити у дію. Приділяти підвищену увагу індивідуальному 
консультуванню здобувачів на дисциплінах архітектурно-містобудівного та 
дипломного проєктування. Розширити в ОПП ОК з формування комп’ютерної 
грамотності, зокрема, з комп’ютерних ВІМ-технологій. 

 
 

 
Зав. кафедри архітектури      Наталія ХОРОЯН 

 
 

Секретар         Ганна МИРОНЮК 


